
Zápisnica č. 8/2009 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 28. 9. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Robert 

Redhammer, Ján Kalužný, Dušan Bakoš, Ľudovít Molnár, Alojz Kopáčik, Ján 
Vajda, Branislav Somora (prodekan FA STU), František Palčák (prodekan SjF 
STU), Oliver Moravčík, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, 
Vladimír Kovár, Juraj Česelský 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Stav výstavby FIIT STU a priebežná ekonomická analýza (pror. Janíček) 
2. Príprava projektu OPVaV-2009/5.1/03 Podpora infraštruktúry vysokých škôl za účelom 

zlepšenia podmienok vzdelávacieho procesu (pror. Janíček) 
3. 4. Ples STU 2010 (pror. Petráš) 
4. Harmonogram športových podujatí STU v ak.r. 2009/10 (pror. Petráš) 
5. Vyhodnotenie LUS STU (pror. Petráš) 
6. Štrukturálne fondy na STU/ Projektové riadenie + podané projekty (pror. Redhammer) 
7. Mentorský program ISIS Oxford (pror. Redhammer) 
8. Výskumné centrum STU – aktivity centra (pror. Redhammer) 
9. Technológia Konfederatívneho vyhľadávania knižničných informácií (pror. Redhammer) 
10. Evidencia publikačnej činnosti a projektov STU k 31.10.2009 (pror. Redhammer) 
11. Noc Výskumníka 2009 (pror. Redhammer) 
12. Príkaz rektora k realizácii opatrení kontroly personálnej agendy (pror. Finka) 
13. Zásady výberového konania – návrh na zapracovanie odporúčaní MŠ SR (pror. Finka) 
14. Pracovná zdravotná služba – návrh na skvalitnenie zdravotnej starostlivosti v zmysle 

zmluvy o PZS (pror. Finka) 
15. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Priebežná správa o postupe inžiniersko-projektovej prípravy FIIT STU v Bratislave (pror. 

Janíček) 
2) Informácia o príprave projektu v rámci vyhlásenej výzvy na podporu infraštruktúry VŠ 

z OP VaV (pror. Janíček) 
3) 4. Ples STU 2010 (pror. Petráš) 
4) Športové kalendárium STU pre akad. rok 2009/2010 (pror. Petráš) 
5) Letná univerzita pre stredoškolákov - vyhodnotenie (pror. Petráš) 
6) Štrukturálne fondy na STU (pror. Redhammer) 
7) Výskumné centrum STU – aktivity centra (pror. Redhammer) 
8) Informácia o priebehu Mentorského programu – školenia a očakávané výstupy (pror. 

Redhammer) 
9) Technológia Konfederatívneho vyhľadávania knižničných informácií (pror. Redhammer) 
10) Evidencia publikačnej činnosti a projektov STU k 31.10.2009 (pror. Redhammer) 
11) Noc Výskumníka 2009 (pror. Redhammer) 
12) Postup pri podávaní projektov financovaných zo štrukturálnych fondov EÚ (pror. 

Redhammer) 
13) Vedec roka STU 2009 (pror. Redhammer) 
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14) Opatrenia na nápravu nedostatkov a odstránenie príčin ich vzniku zistených kontrolou 
personálnej evidencie na fakultách a vedecko-pedagogických pracoviskách STU (pror. 
Finka) 

15) Návrh na úpravu Zásad výberového konania v zmysle pripomienok MŠ SR (pror. Finka) 
16) Pracovná zdravotná služba – návrh na skvalitnenie zdravotnej starostlivosti v zmysle 

zmluvy o PZS (pror. Finka) 
17) Informácia o priebežnom hodnotení plnenia KZ na STU (pror. Finka) 
18) Stav majetku STU – priebežná správa o zmenách, zámena pozemkov medzi mestom 

Bratislava a STU (pror. Janíček) 
19) Rekonštrukcia 6 MW trafostanice – harmonogram prác (pror. Janíček) 
20) Ubytovanie študentov STU v ÚZ Gabčíkovo (pror. Janíček) 
21) ÚZ CAŠ STU – priebežná správa (pror. Janíček) 
22) ÚZ MMC STU – priebežná správa (pror. Janíček) 
23) Študentské multimediálne centrá – prehľad príbuzných aktivít a študijných odborov na 

univerzitách v Európe (pror. Janíček) 
24) Veľtrh Akadémia – Vapac 2009 (pror. Petráš) 
25) Implementácia záverov komplexnej akreditácie STU v oblasti vzdelávania – nové študijné 

programy (pror. Kalužný) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/7/2009 
 
Nesplnené úlohy:  1/7/2009 – plnenie predĺžené do 12.10.2009 
 
 
Informácie z vyšších orgánov resp. porád: 
 
Rektor Báleš: 
Na úvod rokovania rektor STU poďakoval dekanom fakúlt za ich činnosť a udelil im ocenenie 
a pamätnú medailu Aurela Stodolu. 
 
 
K bodu 1 Stav výstavby FIIT STU a priebežná ekonomická analýza  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál a informoval o aktuálnom stave a riešení 

vyvolaných investícií týkajúcich sa výstavby novej budovy FIIT STU. Bude 
vypísané výberové konanie pre riešenie prívodu vody pre budovy FEI a FIIT 
STU. Materiál obsahuje aj priebeh prác na stavbe – vecné a finančné 
plnenie. Financie pridelené na stavbu na tento rok budú vyčerpané. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Poďakoval za urobenie veľkého množstva práce na stavbe počas letných 
mesiacov. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/8/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Stav výstavby FIIT STU a priebežná ekonomická 
analýza“. 
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K bodu 2 Príprava projektu OPVaV-2009/5.1/03 Podpora infraštruktúry 

vysokých škôl za účelom zlepšenia podmienok vzdelávacieho 
procesu (pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál  a informoval o príprave projektu, participuje na 

ňom 5 našich fakúlt. Navrhol prijať 1 osobu pre tento projekt – nutná je 
koordinácia jeho súčastí. Zložitý je problém s verejným obstarávaním. 
Každá súčasť STU zapojená do projektu bude refundovať príslušný 
finančný príspevok. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/8/2009  
Rektor STU poveril prorektora Janíčka rokovať s dekanmi fakúlt STU zúčastnených na 
projekte a dohodnúť výšku finančnej refundácie. 
 
Stanovisko KR STU č. 2/8/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o príprave projektu na podporu infraštruktúry VŠ. 
 
 
K bodu 3 4. Ples STU 2010 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci organizačné zabezpečenie, kontaktné 

osoby na jednotlivých fakultách ako aj predpokladaný rozpočet plesu.  
 
Stanovisko KR STU č. 3/8/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o stave prípravy 4. Plesu STU. 
 
 
K bodu 4 Harmonogram športových podujatí STU v akademickom roku 

2009/10 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci športové kalendárium STU – zoznam 

a termíny športových podujatí na STU. Bude to zverejnené aj v časopise 
Spektrum a bude urobená aj športová stránka na webovej stránke STU. 

Dekan MtF 
STU Moravčík: 

V predloženom materiáli nie sú uvedené športové akcie organizované na MtF 
STU v Trnave, požaduje to doplniť pred zverejnením. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/8/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Harmonogram športových podujatí STU v akademickom 
roku 2009/2010“. 
 
 
K bodu 5 Vyhodnotenie LUS STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci vyhodnotenie LUS STU. Akcie sa 

zúčastnilo viac ako 80 stredoškolákov, najviac zo stredného Slovenska, mala 
bezproblémový priebeh. Hodnotil ju ako úspešnú akciu. Poďakoval dekanom 
fakúlt za pripravenie prezentácií aj študentom členom AS STU za ich aktívnu 
účasť na tejto akcii. Užitočnosť akcie potvrdil aj rektor STU. 
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Predseda UOO 
STU Kovár: 

Úspešnosť akcie sa reálne dá hodnotiť až potom, keď sa to odzrkadlí na 
prijatých študentoch. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/8/2009  
KR STU berie na vedomie vyhodnotenie LUS na STU. 
 
 
K bodu 6 Štrukturálne fondy na STU/ Projektové riadenie + podané 

projekty (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál obsahujúci informácie o podávaných projektoch 
ŠF, publikovaných aj očakávaných výzvach. Súčasne je tam uvedený aj 
zoznam pripravovaných projektov na podanie. 

Rektor Báleš: Prvé vážne úskalie vidí vo verejnom obstarávaní pri všetkých projektoch a ich 
administrovaní. Oznámil, že na rektoráte STU bude posilnený tento útvar. 
Pozor treba dávať na neoprávnené výdavky projektov. Na STU musíme mať 
plán VO a SvF a FCHPT STU ešte nedodali podklady. 

Pror. Janíček: Informoval konkrétne o posilnení zamestnaním nových pracovníkov 
vyškolených a oprávnených na robenie verejných obstarávaní. 

Dekan MtF 
STU Moravčík: 

Poznamenal, že MtF Trnava podáva projekty v mimobratislavskom regióne a 
požiadal o zohľadnenie tohto pri internom posudzovaní projektov. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Upozornil, že komunikácia medzi fakultami a centrom v oblasti projektov nie 
je postačujúca a treba ju zlepšiť. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/8/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o projektoch ŠF. 
 
 
K bodu 7 Mentorský program ISIS Oxford (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Písomne informoval o priebehu školenia odborníkov STU - manažérov 
prenosu nových poznatkov do praxe STU. Školenia sú zamerané na 
problematiku duševného vlastníctva a jeho využívania aj na marketingové 
účely. Vo väčšine týchto vecí nemáme na STU zavedené žiadne štandardy. 

Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Opýtal sa ako to pokrýva školské dielo. Pripomenul, že na STU máme nielen 
hard ale aj soft technológie. 

Dekan FChPT 
STU Bakoš: 

Potvrdil, že ochranu duševného vlastníctva treba robiť profesionálne a treba 
mať na to profesionálny útvar, ktorý nám poradí. 

Prodekan FA 
STU Somora: 

Architekti už dlho zápasia s týmto problémom. Odporučil najprv širokú 
diskusiu na odborné definovanie problémov a až potom ísť za právnikmi. 

 
Stanovisko KR STU č. 7/8/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Informácia o priebehu Mentorského programu – školenia 
a očakávané výstupy“. 
 
 
K bodu 8 Výskumné centrum STU – aktivity centra (pror. Redhammer) 
  
Pror. Predložil písomný materiál obsahujúci informácie o tom, čo všetko 
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Redhammer: zabezpečuje Výskumné centrum STU pre podávanie projektov. Jedná sa 
o technickú a ľudskú infraštruktúru pre koncentrovaný výskum a vývoj 
uskutočňovaný na STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 8/8/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o aktivitách Výskumného centra STU. 
 
 
K bodu 9 Technológia Konfederatívneho vyhľadávania knižničných 

informácií (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Písomne informoval o tom, že STU zakúpila z prostriedkov MŠ SR 
technológie pre Konfederatívne vyhľadávanie knižničných informácií 
MetaLib. Tie umožňujú cez jedno rozhranie prehľadávať prakticky všetky 
databázy zakúpené a sprístupnené STU. V súčasnosti sú už technológie 
nainštalované a sú v skúšobnej prevádzke. 

 
Stanovisko KR STU č. 9/8/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Technológia Konfederatívneho vyhľadávania 
knižničných informácií“. 
 
 
K bodu 10 Evidencia publikačnej činnosti a projektov STU k 31.10.2009 

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval písomne o doteraz zaevidovaných publikáciách v členení podľa 
fakúlt STU a jednotlivých publikačných kategórií. Konštatoval, že evidencia 
je v porovnaní s minulým rokom málo naplnená. Upozornil na evidenciu 
umeleckej činnosti, týka sa najmä FA STU. Ocenil stav evidencie na SvF 
a FEI STU. 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Informoval sa, či sú vyškolení príslušní pracovníci na ro, aby správne vedeli 
evidovať publikácie. 

Dekan MtF 
STU Moravčík: 

Zaujímal sa, ako je to s evidovaním projektov a podnikateľskej činnosti. 
Odpovedal pror. Redhammer: pracovníci vyškolení sú, len im treba dodávať 
podklady priebežne, aby toho v závere nemali príliš veľa. Metodika na 
evidenciu PČ ešte nie je, ale treba to mať pripravené. 

 
Stanovisko KR STU č. 10/8/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o evidenciu publikačnej činnosti na STU. 
 
 
K bodu 11 Noc Výskumníka 2009 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál a informoval, že dňa 25.9.2009 sa v nákupnom 
centre Avion v Bratislave uskutočnila táto akcia ako súčasť podobných akcií 
v 31 európskych štátoch za účelom propagácie vedy a výskumu a ich 
výsledkov v praxi. 

Rektor Báleš: Poďakoval všetkým, ktorí sa zúčastnili za STU na tejto akcii. Zvlášť 
vyzdvihol aktivity FIIT STU na tomto podujatí. 
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Stanovisko KR STU č. 11/8/2009  
KR STU berie na vedomie vyhodnotenie akcie „Nov výskumníka 2009“. 
 
 
K bodu 12 Príkaz rektora k realizácii opatrení kontroly personálnej agendy 

(pror. Finka) 
  
Pror. Finka : Predložil písomný materiál vo forme príkazu rektora STU, ktorého cieľom 

je odstrániť nedostatky zistené kontrolou ako aj príčiny ich vzniku. 
Dekan FEI  
STU Vajda: 

Požiadal o doručenie protokolu o výsledku kontroly vykonanej hlavným 
kontrolórom na fakulte. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/8/2009  
KR STU súhlasí s predloženým návrhom na príkaz rektora STU k realizácii opatrení kontroly 
personálnej agendy. 
 
 
K bodu 13 Zásady výberového konania – návrh na zapracovanie odporúčaní 

MŠ SR (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál obsahujúci návrh na úpravu zásad výberového 

konania v zmysle pripomienok MŠ SR. Jedná sa o obsadzovanie pracovných 
miest vysokoškolských učiteľov, výskumných pracovníkov, funkcií 
profesorov a docentov a funkcií vedúcich zamestnancov.  

 
Uznesenie KR STU č. 3/8/2009  
KR STU súhlasí s predloženým návrhom na úpravu zásad výberového konania pre 
obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských učiteľov, výskumných pracovníkov, funkcií 
profesorov a docentov a funkcií vedúcich zamestnancov. 
 
 
K bodu 14 Pracovná zdravotná služba – návrh na skvalitnenie zdravotnej 

starostlivosti v zmysle zmluvy o PZS (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál a informoval o rozšírení služieb PZS a predložení 

návrhu dodatku ku Kolektívnej zmluve. Obsahom doplnku je možnosť 
čerpania financií zo sociálneho fondu na úhradu bonusových zdravotných 
služieb pre zamestnancov STU. 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Zaujímal sa, ako to bude riešené s pracovníkmi, ktorí nie sú v kategóriách 3 
resp. 4. 

 
Stanovisko KR STU č. 12/8/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Pracovná zdravotná služba – návrh na skvalitnenie 
zdravotnej starostlivosti v zmysle zmluvy o PZS“. 
 
K bodu 15 Rozličné 
 
1) Prorektor Redhammer: 
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Predložil na rokovanie písomný materiál „Postup pri podávaní projektov financovaných 
zo ŠF EÚ“ vo forme pokynu rektora STU č. 9/2009-N. Rektor STU zdôraznil nutnosť 
predložiť projekt na podpis minimálne 5 dní pred uzávierkou výzvy. Inak si vyhradzuje 
právo projekt nepodpísať. 

 
Uznesenie KR STU č. 4/8/2009  
KR STU schvaľuje pokyn rektora STU č. 9/2009-N „Postup pri podávaní projektov 
financovaných zo ŠF EÚ“. 
 
2) Prorektor Redhammer: 

− Informoval, že rektor STU vyhlásil súťaž Vedec roka STU 2009 a predložil písomný 
materiál obsahujúci podrobnosti nominácie do jednotlivých kategórií tejto súťaže. 

− Informoval o potrebe urýchlene doručiť nominácie na udelenie Ceny ministra 
školstva. Súťaž vyhlásilo MŠ SR a nominovať je možné do 4 kategórií. 

 
Úloha KR STU č. 1/8/2009  
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU doručiť nominácie na ocenenia v súťaži Vedec roka 
STU 2009 a Cena ministra školstva 2009. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 12. 10. 2009 
 
3) Prorektor Finka: 

− Informoval písomným materiálom o priebežnom hodnotení plnenia KZ na STU. 
Konštatoval, že komisie BOZP na fakultách si neplnia na 100% svoje povinnosti. 
Predseda UOO STU Kovár ocenil sociálnu politiku súčasného vedenia STU 
a pripomenul potrebu oceňovania (aj morálneho) pracovníkov pri životných 
jubileách. 

− Informoval, že zamestnanci dostali informáciu o využívaní služby bezdrôtového 
pripojenia v areáli STU Vazovova-Mýtna. 

 
4) Prorektor Janíček: 

− Predložil písomne priebežnú správu o stave majetku STU – zmenách, zámene 
pozemkov medzi mestom Bratislava a STU. Pripomenul, že je to dôležité z hľadiska 
realizácie projektov ŠF STU. 

− Informoval o rekonštrukcii 6 MW trafostanice a predložil písomný harmonogram 
prác. Všetky vypínania el. energie sú plánované cez víkendy. Ak budú, bude 
zverejnené včas upozornenie. 

− Informoval o stave a možnosti ubytovania študentov STU v ÚZ STU Gabčíkovo. 
Zabezpečená je doprava do aj z Bratislavy. Dekan SvF STU Kopáčik pripomenul, že 
je nutné robiť niečo aj s internátmi STU v Bratislave. 

− Predložil na rokovanie priebežnú správu o činnosti účelového zariadenia CAŠ STU. 
Jedná sa o zabezpečenie pedagogického procesu na športoviskách CAŠ. Predseda 
UOO STU Kovár sa zaujímal o pravidlá využívania športovísk CAŠ zamestnancami 
STU. Dekan SvF STU Kopáčik pripomenul, že v dotácii fakulta nemá zohľadnenú 
plaváreň a z tohto hľadiska je CAŠ zvýhodnené. 

− Predložil na rokovanie priebežnú správu o činnosti účelového zariadenia MMC STU. 
Informoval o procese vytvárania príslušného študijného programu, prosí dekanov 
o ústretovosť. Súčasne predložil písomný prehľad príbuzných aktivít a študijných 
odborov na univerzitách v Európe. Dekan FEI STU Vajda pripomenul, že to nebude 
jednoduché postaviť takýto ŠP z hľadiska splnenia kritérií na akreditáciu. Dekan 
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FIIT STU Molnár navrhol, aby ŠP bol postavený na technickej báze. 
 
5) Prorektor Petráš: 

Informoval písomne o Veľtrhu Akadémia – Vapac 2009 a účasti STU na tomto veľtrhu. 
 
6) Kvestorka STU Žideková: 

Informovala o rokovaní s tajomníkmi fakúlt STU ohľadom kontroly hospodárenia, ktorú 
máme na STU v rámci projektov APVV za roky 2007 a 2008. Budú kontrolované len 
vybrané projekty. 

 
7) Prorektor Kalužný: 

Predložil na rokovanie písomný materiál „Implementácia záverov komplexnej 
akreditácie STU v oblasti vzdelávania – nové študijné programy“ vo forme príkazu 
rektora STU č. 4. Jedná sa o započatie výučby podľa novo akreditovaných ŠP. Príkaz 
rektora obsahuje, čo je potrebné v konkrétnom prípade urobiť. Po 4 týždňoch tohto 
semestra musíme výučbu robiť podľa nových študijných plánov. Jedná sa aj o prechod 
študentov z fakúlt na ÚM STU, nezabudnúť na doktorandov. Súvisia s tým aj plány 
kvalifikačného rastu- nové habilitácie a inaugurácie musia ísť podľa nových pravidiel. 

 
Uznesenie KR STU č. 5/8/2009  
KR STU schvaľuje Príkaz rektora STU č. 4 „Implementácia záverov komplexnej akreditácie 
STU v oblasti vzdelávania – nové študijné programy“. 
 
8) Prorektor Kalužný: 

Informoval, že MŠ SR vydalo metodické usmernenie k záverečným prácam. Riešená je 
problematika plagiátorstva a licenčná zmluva. 
Dekan FChPT STU Bakoš uviedol, že je to v rozpore s autorským zákonom a právnici sa 
to chystajú napadnúť. 
Dekan FIIT STU Molnár sa pýta, či je to pre nás záväzné, veď STU je predsa univerzita. 
Dekan MtF STU Moravčík uviedol, že ak nebude vyjasnené voči čomu budeme 
porovnávať, tak to nebude vôbec fungovať. 
Predseda AS STU Žalman uviedol, že je to zásah do samosprávy VŠ. 

 
Úloha KR STU č. 2/8/2009  
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU, aby vydali príslušné pokyny v zmysle uvedeného 
Metodického pokynu MŠ SR č. 14/2009-R. Tento metodický pokyn je prílohou tejto 
zápisnice. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 2. 10. 2009 
 
9) Predseda UOO STU Kovár: 

− Informoval, že odborové orgány začali proces prípravy novej KZ. 
− Pripomenul, že na rektoráte STU a ÚZ STU nie sú odborové organizácie ani 

zamestnanecké rady. 
− KOZ podnikla úspešné kroky na rozlíšenie členov a nečlenov odborov. Jedná sa 

o kraty, ktoré UOO STU zakúpi všetkým svojim členom. 
 
10) Dekan FIIT STU Molnár: 

Poukázal na neskoré dodanie materiálov na rokovanie KR STU. Dekan MtF STU 
Moravčík navrhol, aby materiály neboli doručované papierovo, ale umiestnené na 
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dokumentový server STU a môže si to vytlačiť každý sám. 
 
11) Dekan FEI STU Vajda: 

− opýtal sa, do akého termínu treba nahlásiť zmeny v úpravách medzi jednotlivými 
podprogramami dotácie. 

− upozornil, že minister školstva vo svojom prejave na slávnostnom otvorení nového 
akademického roka na STU neuviedol správne hodnotenie fakúlt STU v rámci 
akreditácie. V časopise Spektrum by mala vyjsť oprava. 

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
doc. Ing. Robert REDHAMMER, PhD. – prorektor STU 
 
prof. Ing. Dušan BAKOŠ, DrSc. – dekan FCHPT STU 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


